
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 13. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 655
Vil ministeren oplyse, om man med sikkerhed kan konkludere, at fordi et fri-
plejeplejehjem modtog den højeste døgntakst efter lov om friplejeboliger før
ændringen af afregningen i 2015, så var plejehjemmets beboere blandt lan-
dets 20 pct. mest plejekrævende plejehjemsbeboere?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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